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1.FÖREGÅENDE PROTOKOLL GODKÄNDES 
 
 
2. ENERGISPARGRUPPEN 
Gruppen har träffats och en student, Daniel Lindkvist kommer att hjälpa oss med att utreda 
frågan om alternativ energikälla. 
 
3. VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
Eva gör ett förslag till sådan. 
 
4.ÅRSREDOVISNING 
Bengt ska komma och hämta underlag så att han kan göra sitt arbete med årsredovisningen. 
Vi borde få tillbaka det om ca tre veckor. Då ska Bitte och Ann-Li få alla uppgifterna för att 
göra revisionsberättelse. Årsredovisningen borde då bli klar till nästa styrelsemöte den 5 april. 
 
5.DEBITERINGSLÄNGD 
Vi diskuterar budget utifrån förra protokollets uppställning (se nedan) 
 
a/ Parkeringsanläggningen.  
Bygglov beviljat 2005-01-20. 18000:-  (2d belastar 2005) 
b/ TV-anläggning                                                              20000:- (reparationsfonden) 
c/ Plåtarbete. Per pratar med LW-Plåt.      20000:- (reparationsfond) 
d/ Belysning. Styrelsen gör en motion. 
Eva pratar med Skönhetsrådet                                           35000:- (2d belastar 2005) 
e/ Fixa själv. Fasad +grundmålning                                     4000:- (2d belastar 2005 
                                                                                                       +rep.fond) 
f/ Målningsentrepenad garage.                                             xxxxx 
Offert ska tas in för punkt e och f. 
g/ Plantering rabatter, utanför Brittsommmargr. 17. 
Beskärning.         4000:- (tomten) 
h/ Pingisbord. Per gör en motion.     300:- (underrede av bef. virke) 
i/ Återställning av tipp.   3000:- (tomten) 
j/ Sophantering.   2000:- (hyra av kärra 2 ggr/år) 
k/ Snöröjning, sopning.     500:- 
l/ Lekstuga. Vi gör en motion 
m/ Volträcke. Vi gör en motion 
 



För att göra förbättringar av belysningen i området uppskattar vi att månadsavgiften måste 
höjas med ca 170 kr/månaden. Vi beslutar att avvakta förbättringar med belysningen. Dock 
räknar vi med att kunna sätta upp en gavelbelysning vid garage inom budgetramarna. Vi 
kommer inte heller att göra någon motion för lekstuga och volträcke. Däremot vill vi ha med 
de förslagen på lite längre sikt. På punkt c och f ovan ska Karin kontakta fackmän för att få 
offert för arbetet. Budgetdiskussionen fortsätter på nästa möte.  
 
6.ÖVRIGT 
● Vi ska informera om filter som Jonas har. Det görs till nästa informationsblad i samband 
med kallelse till städdagen. 
● AnnaStina bokar lokal till årsmötet 
 
7.NÄSTA MÖTE 
Hos AnnaStina den 5 april. 
 
Vid protokollet 
 
Karin Winblad 
 
 
 
 
 


